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مدیر عامل استلانتیس پای وعده خود ایستاده استضربه افزایش قیمت ریزتراشه ها به خودروسازان برتر اروپا 

 استلانتیس برند لاکچری دی اس از سیتروئن را در 
چین حفظ می کند با این که فروش آن ناامیدکننده 

است. 
کارلوس تاوارس Carlos Tavares مدیر عامل استلانتیس 
بعد از شکل گیری این برند از ادغام فیات کرایسلر با پژوسیتروئن 
وعــده داد که از همه ی 14 برنــدی که زیر چتر آن قرار گرفته، 
محافظت نماید به شــرط آن که هر برند روی قوی تری بازار و 
سگمنت تخصصی خود تمرکز داشته باشد.با ادغام فیات کرایسلر 
با پژوسیتروئن، برند استلانتیس شکل گرفته که اکنون مقام چهارم 

خودروسازی دنیا را در اختیار دارد. با این که برند دی اس، شاخه پرتجمل کمپانی سیتروئن، عملکرد خوبی در زمینه فروش در بازار چین 
نداشته، به فعالیت خود در این کشور ادامه خواهد داد و به گفته ی بئاتریس فوشر Beatrice Foucher، مدیر برند دی اس، در سال 
آینده از برنامه جدید خود برای تقویت و بهبود فروش رونمایی خواهد شد.استلانتیس بعد از سقوط فروش دی اس در چین، سهام خود را 
 در سایت محلی این برند در معرض فروش قرار داد. با این حال فوشر به خبرنگاران گفته است که: »در حال حاضر هیچ تغییر در وضعیت 
دی اس اتفاق نیفتاده است. برنامه این است که در چین فعالیت ها ادامه پیدا کند.«قرار است که تاوارس همان اوایل سال 2022 برنامه خود 
را برای احیای فروش در بازار چین معرفی نماید. بخشی از آن برنامه تمرکز روی تولید خودروی اپُل 100 درصد برقی است و برای این کار 
از یکی از کارخانه های جوینت ونچرش با شرکت خودروسازی چینی GAC استفاده خواهد کرد. این کارخانه در تولید برند جیپ تخصص 
پیدا کرده است. دی اس،  یکی از برندهای ممتاز استلانتیس به حساب می آید و در کنار آلفارمئو و لانچیا قرار است پلتفرم برقی اندازه متوسط 

گروه را با عنوان STLA Medium افتتاح کرده و اولین محصول جدید آن از سال 2024 به بازار عرضه شود.

تولید و ســوددهی خودروســازان برتر اروپا از جمله 
شرکت های خودروسازی فولکس واگن و استلانتیس 

به خاط کمبود جهانی ریزتراشه ها پایین آمده است. 
کمبود جهانی ریز تراشــه ها تولید شــرکت های خودروســازی 
فولکس واگن و استلانتیس، دو خودروساز برتر اروپا را کاهش داده 
و 1/4 میلیون خودرو از تولید آن ها را در ســه ماهه سوم سال جاری 
میلادی کم کرده است.شــرکت فولکس واگن، بزرگ ترین شرکت 
خودروســازی اروپا و دومین خودروساز بزرگ جهان دورنمای خود 
برای تحویل خودروهای جدید را پایین آورده و نسبت به کاهش شدید 

 سوددهی هشدار داده است.این شرکت آلمانی اعلام کرد حدود 800 هزار خودروی کمتری نسبت به سه ماهه سوم 2020 تولید کرده که معادل
 35 درصد کاهش است.شرکت خودروسازی استلانتیس که چهارمین خودروساز بزرگ دنیاست، 14 درصد کاهش درآمد خود را اعلام کرده 
که نتیجه کمبود ریز تراشه ها است. تولید این شرکت 30 درصد معادل 600 هزار خودرو پایین آمده است.مدیرعامل این شرکت اعلام کرد 
مشکلات زنجیره عرضه پیش بینی حل مشکل کمبود نیمه رساناها برای خودروسازی را سخت می کند. کمبودی که بیش از یک سال است 
صنعت خودروسازی را تحت تاثیر خود قرار داده است.کمبود جهانی ریز تراشه ها که در بخش های مختلف خودروسازی از سنسورهای ترمز 
گرفته تا فرمان استفاده می شوند، شرکت های خودروسازی در سراسر جهان را مجبور کرده تولید خود را پایین آورده و محدود کنند. به این ترتیب، 
قیمت خودروهای جدید و دست دوم در بحبوحه تقاضای بالا از طرف مصرف کنندگان افزایش یافته است.شرکت فولکس واگن سوددهی خود در 
سه ماهه سوم سال جاری میلادی را 2/8 میلیارد یورو معادل 3/3 میلیارد دلار اعلام کرده  است. اما این خودروسازی قصد دارد خودروسازی تسلا 

را تا اواسط همین دهه به عنوان بزرگ ترین فروشنده خودروهای برقی پشت سر بگذارد و در 2021 به هدف 6 تا 7/5 درصد سوددهی برسد.

بیش ترین و بالاترین سطح گارانتی قوای محرکه برای »سایپا شاهین« 

گروه خودروسازی سایپا، که از پایان سال ۱۳۹۹ عرضه شاهین دنده ای را آغاز 
کرده، تا امروز بیش ترین و بالاترین ســطح گارانتی را در میان خودروهای ملی 
جدید به مشتریان خود اعطا کرده است. با نگاهی به مدت زمان و نحوه پوشش 
گارانتی شاهین متوجه خواهیم شد که این سدان ملی، ضمانت طولانی تری را 

برای بخش قوای محرکه نسبت به رقبای همکلاس خود دارد.
سایپا شاهین به پیشرانه 1.5 لیتری توربوشارژ مجهز است که 110 اسب بخار قدرت را با گشتاور 178 
نیوتن متر تولید می کند.با نگاهی به توان قابل ارائه این پیشرانه می توان متوجه شد که شاهین نسبت 
به رقبای هم قیمت خود بیش ترین سطح گشتاور را در اختیار راننده می گذارد. در حال حاضر، رقبای هم قیمت این خودرو گشتاوری در بازه 
142 تا 158 نیوتن متر را تولید می کنند. همچنین جعبه دنده این خودرو از نوع F185 و 5 سرعته دستی است که فناوری ساخت بالاتری 

را نسبت به سایر رقبای هم قیمت خود دارد و ساختار تعویض دنده جدید در آن رعایت شده است.
شاهین با وجود این که به عنوان یک سدان توربوشارژر شناخته می شود، دارای گارانتی 60 هزار کیلومتری است که نسبت به رقبا 20 هزار 
کیلومتر ضمانت قوای محرکه بیش تری دارد. همین مسئله نشان می دهد سایپا با نگاهی به آینده در شرایط تحریم و از سویی دیگر، ایجاد 
اطمینان خاطر برای مشتریانش، گارانتی خودروی جدید خود را نسبت به اکثر محصولات داخلی افزایش داده و سطح پوشش و خدمات 
جدیدی را برای خریداران شاهین در نظر گرفته است. باید به این نکته توجه داشت که امروز رقبای جدید شاهین دنده ای با گارانتی پایه وارد 

بازار شده اند و ضمانت فنی کم تری را نسبت به محصول جدید سایپا دارند.
در حال حاضر، بیش از 12 هزار دستگاه شاهین دنده ای تیپ G وارد جاده های کشور شده اند و سایپا می خواهد به زودی تولید نسخه 
اتوماتیک این سدان ملی را آغاز کند. شاهین دنده ای تیپ G به استانداردهای ایمنی و تصادف ECE مجهز است و اصول ایمنی عابر 
 ABS، ،ترمزهای دیسکی جلو و عقب ،SRS پیاده، فرایند تولید نوین و سامانه های یکپارچه خودرو در آن دیده می شود. دو کیسه هوای
EBD، BAS، رینگ آلومینیومی، سنسور نور، فرمان کمکی برقی، سنسور پارک و دوربین عقب، نمایشگر لمسی، سانروف، تریم داخلی 
چرم، تهویه اتوماتیک، آینه های تاشو برقی، چراغ روز، استارت دکمه ای، نمایشگر تعویض دنده، سنسور باد تایر و… از جمله ویژگی های 
شاهین دنده ای تیپ G به حساب می آید. به گفته مدیران ارشد گروه خودروسازی سایپا، نسخه اتوماتیک این خودرو با امکانات به مراتب 

بیش تری به دست خریداران خواهد رسید.

ب ام و محصول آی4 خود را به جنگ تسلا می فرستد

کمپانی خودروسازی ب ام و آلمان، تولید محصول آی4 ایی درایو 40 و آی 4 ام50 
را آغاز کرد که چیدمان موتور تک و دوگانه دارند و هدف اصلی آن رقابت با تسلا 

و پولستار2 است. 
قیمت آی4 تک موتور دیفرانســیل عقب ب ام از 56.395 دلار شروع می شود که به ازای هر بار 
شارژ می تواند 300 مایل ]حدود 500 کیلومتر[ بپیماید. تحویل این دو ورژن ب ام و آی4 از اوایل سال 

2022 به بازار آمریکا شروع خواهد شد.
تولید انبوه ب ام و برقی آی4 چهار در کوپه همین شنبه ای که گذشت آغاز شد. تولید این خودروی 
برقی، آغاز فصل جدیدی در راهبردهای برقی سازی محصولات در این کمپانی آلمانی و درست در این زمان حساس است که سیاست های 
حکومت ها هم گسترش خودروهای بدون آلایندگی است. ساخت و تولید این خودرو در ب ام و بیشتر به منظور رقابت با مدل3 تسلا بوده 
است. تسلا در حیات خلوت ب ام و، محبوبیت زیادی به دست آورد و به همین دلیل انتظار می رود رقیبی که برای آن تراشیده، در عرصه 
خودروهای برقی، به یکی از مهم ترین محصولات برقی باتری دار در دهه پیش رو تبدیل شود و اصلًا نباید آن را با آی3 هاچبک ب ام 

و مقایسه کرد.
محصول آی4، در خط تولید دو طعم اصلی دارد: یکی آی4 ایی درایوeDrive40 i4[ 40[ که ورژن تک موتوره دیفرانسیل عقب است و 
335 اسب بخار توان دارد و ورژن دوم آن آی4 امM50 i4[ 50[ موتور دوگانه دارد که توان آن 469 اسب بخار و گشتاور آن 538 پوند-فوت 
است و نیروی قوای محرکه به هر چهار چرخ اعِمال می شود که در اصطلاح به آن AWD می گویند. ورژن دوم این محصول یعنی ام50 
در 3.7 ثانیه از سرعت صفر به 100 می رسد در حالی که ایی درایو40 به 5.5 ثانیه نیاز دارد. قیمت آی4 ام50 از 66.895 دلار شروع می شود.
میلان ندلیکوویچ از اعضای هیئت مدیره ب ام و ای جی می گوید: »تا سال 2023 بیش از نیمی از خودروهای تولید شده در کارخانه مونیخ 
با قوای محرکه برقی خواهند بود. اکثر آنها تمام برقی خواهند بود.« کارخانه ب ام و در مونیخ که اکنون آی4 تولید می کند، تقریباً 100 سال 
عمر دارد بدون آن تغییرات عمده ای نیاز باشد و حدود 90 درصد از خطوط تولید بدنه بدون تغییر باقی خواهد ماند. نصب پک باتری به طور 

کامل به روش اتوماسیون ]بدون دخالت دست[ و از زیر انجام می شود.
 پیش از آی4، در این کارخانه مونیخ، ب ام و سری4 گرن کوپه تولید می شد. پیتر وبر Peter Weber مدیر کارخانه مونیخ می گوید: 
» ما موفق شدیم خودروی جدید را در همان سیستم موجود خود بدون توقف خط تولید یکپارچه سازی کنیم. تیم ما و شرکای مان کار خیره 
کننده ای انجام دادند. سالن بدنه ما نمونه درخشانی از یک سیستم یکپارچه کارامد،  هوشمند و اثربخش است. اکثر فرایندهای تولید ب ام و 

آی4 از سامانه های موجود بهره برده است.«
در سال های آتی هم باید منتظر جوانه زدن مدل آی ایکس iX باشیم که برعکس آی4 به هیچ عنوان بر پایه هیچ خودروی بنزینی کنونی 

نخواهد بود. آی ایکس از همان طرح روی کاغذ از صفر شروع خواهد کرد. 

معاون علمی و فنــاوری رئیس جمهور 
گفت: خودرو برقــی ایرانی که به تازگی 
پلاک گذاری شده، 5 سال طول کشید تا 

استانداردهای لازم را اخذ کند.
سورنا ستاری در مراسم رونمایی از داروی آناکینرا 
گفــت: ایران در حــوزه بیوتکنولــوژی بزرگترین 
اکوسیستم را در منطقه به خود اختصاص داده است. 
همچنین در آســیا بعد از ژاپن دومین کشور دارنده 
بزرگترین اکوسیستم نوآوری در حوزه بیوتکنولوژی 

هستیم.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور با بیان اینکه 
تعداد داروهای بیوتک کشور به 27 دارو رسیده است، 
افزود: کشور ترکیه که در همسایگی ما قرار دارد به 

این میزان داروی بیوتک تولید نکرده است.

ستاری تاکید کرد: البته که حضور بخش خصوصی 
در سرمایه گذاری حوزه دارو بی تاثیر نبوده که باعث 

شدت دسترسی به این تعداد دارو شده است.
وی با تاکید بر اینکه پژوهشگاه های دولتی هیچ 
وقت نمی توانند محصولی تولید کنند اگر هم تولید 
کنند قابل رقابت نیســت، گفــت: اکنون مدلی در 
اکوسیســتم حوزه بیوتک به کار گرفته می شــود 
که بر گرفته از مدل توســعه بخش ICT بوده تا 

محصولات متنوعی تولید شود.
معاون علمی و فناوری افزود: همچنین در بخش 
سلول بنیادی نیز توانستیم چنین مدلی را پیاده سازی 
کنیم تا شــرکتها زودتر به محصول برسند. بدین 
واســطه هر فردی با ایده ای که دارد می تواند بدون 
آشنایی با بازار، تعامل با مشتری، مالیات و بیمه وارد 

شتابدهنده ها شده تا با تشکیل تیم به تولید محصول 
برسند.

ستاری با تاکید بر اینکه در تاریخ کشور سابقه نداشته 
که بخش خصوصی در تولید واکسن های انسانی 
ورود کند، گفت: در حالی که با سرمایه گذاری بخش 
خصوصی، واکسن سرطان دهانه رحم، آنفلوآنزا، روتا 

ویروس و کرونا به تولید رسیده است.
وی گفت: در حوزه واکســن انسانی، واکسن های 
حیوانی دام، طیور و آبزیان تولید 26 تا 27 واکسن در 
این زمینه در دستور کار شتابدهنده ها قرار گرفته است.
معاون علمی و فناوری افزود: واکسن تب برفکی 
از سوی شــرکت تولید کننده داروی آناکینرا تولید 
شده است. همچنین تولید واکسن های آنفلوآنزای 
پرندگان و PPR برای نشخوار کنندگان از دیگر 

دستاوردهای این شرکت ها بوده که به تولید رسیده 
است. وی با اشاره به مشکل تولید در کشور گفت: 
تولید یک محصول و تأییدیه گرفتن شاید پنج سال 
به طول بیانجامد امــا واردات با یک یا دو محور به 
راحتی انجام می شود به همین دلیل، نمونه خارجی 
XRAY کامیون هــا در گمرکات بــا دو کاغذ و 

مجوز وارد کشور شد. سورنا ستاری معاون علمی و 
فناوری رئیس جمهور ادامه داد: خودرو برقی ایرانی 
نیز که به تازگی پلاک گذاری شــده، 5 سال طول 
کشید تا اســتانداردهای آن أخذ شود، در حالی که 
خودروهای خارجی به راحتی مجوز ورود به بازار را 

دریافت می کنند.

سورنا ستاری:

خودرو برقی ایرانی پلاک گذاری شد 

در حالی که در ســال هــای اخیر اقــدام مهمی در 
زمینه نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی پایتخت انجام 
نشده است، اما ساختار دولت سیزدهم از جمله استاندار 
و مدیر شهری جدید این کلانشهر تاکید و اعتقاد دارند 
ایــن کار مهم باید برای تهران هر چه زودتر اجرایی و 

عملیاتی شود. 
در سال های اخیر فصل زرد رنگ پاییز برای پایتخت نشینان سیاه 
اســت و شــهروندان در این فصل زیبا از دیدن کوه و مناظر اطراف 
پایتخت محروم می شوند؛ چرا که در این فصل بدلیل شدت آلودگی 

هوا رنگ تهران مات می شود.
در این ســال ها مدیران شهری پایتخت طرح برقی کردن ناوگان 
حمل و نقل عمومی را در حالی رسانه ای کردند که اکنون که در شهر 
گذر می کنیم با انبوهی از خودروهای فرسوده تاکسی و موتورسیکلت 

مواجه می شویم.
برگزاری جلسات مقابله با آلودگی هوا در این سال ها بطور منظم و 
دقیق در حالی برگزار شد که مصوبات این جلسات ویترینی بود و این 

مصوبات نتوانست شکل اجرایی به خود بگیرد.
در این باره استاندار جدید تهران یکی از عوامل موثر و مهم در ایجاد 
آلودگی هوا را وجود بی شمار موتورسیکلت های کاربراتوری و فرسوده 

در شهر تهران اعلام کرد.
محسن منصوری همچنین از برقی کردن موتورسیکلت ها پایتخت 
خبر داد که البته این موضوع چند سالی است از سوی شهرداری تهران 
و سایر نهاده ها در حال پیگیری است اما هنوز به نتیجه ای نرسیده 
است.وی اظهار داشت: یکی از راهکارهای کاهش آلودگی هوا خارج 
کردن موتورسیکلت های فرسوده و برقی کردن این وسایل حمل و 
نقل عمومی است.به گفته منصوری، روزانه میلیون ها موتورسیکلت که 
بیشتر آن ها فرسوده است در تهران تردد می کنند و بخش زیادی از 
آلودگی هوا مربوط به آنها است.وی اضافه کرد: هم اکنون کارخانجات 
زیادی در سطح کشــور و تهران مشغول تولید موتورسیکلت های 
برقی هســتند اما در سال های اخیر از این کارخانجات دانش بنیان 
که با ابتکارات خلاقانه حوزه دانشگاهی کشور مشغول فعالیت هستند 

حمایت نشد.

استاندار تهران یادآور شد: باید در زمینه توسعه موتورسیکلت های برقی 
از این مراکز علمی حمایت کرد تا بتوانیم بخشی از موتورسیکلت های 
فرســوده تهران را از مدار خارج کنیم و زمینه ساز فعالیت گسترده 
موتورسیکلت های برقی شویم. وی اظهار داشت: میزان آلودگی یک 
دستگاه موتورسیکلت کاربراتوری به اندازه 6 تا هشت دستگاه خودرو 
سواری و این وضعیت برای تهران بسیار خطرناک است و قانون الزام 

کرده که به سمت برقی کردن موتورسیکلت ها رویم.
استاندار تهران تاکید کرد: بیش از سه میلیون موتورسیکلت روزانه در 
شهر تهران تردد دارند که تلاش داریم حداقل در یک برنامه زمانبندی 

شده در فاز اول حدود 10 درصد این موتورسیکلت ها را برقی کنیم.
منصوری خاطرنشان کرد: در تهران نیز سه کارخانه تولید موتورسیکلت 
برقی وجود دارد که باید از این ظرفیت داخلی استفاده کرد.وی ادامه داد: 
در گام نخست بنا داریم 10 درصد موتورسیکلت های فرسوده برقی 
شوند که البته در بخش منابع مشکلاتی وجود دارد که تلاش داریم با 

استفاده از تسهیلات این کار مهم را عملیاتی کنیم.
وی ادامه داد: در حکمی که از سوی رییس جمهوری آیت الله رئیسی 
به اینجانب تقدیم شده است بر موضوع محیط زیست تاکید شد و به 
نظر بنده و دولتمردان، بزرگترین مشکل استان تهران مسئله محیط 

زیست و در راس آن آلودگی هوا است.
استاندار تهران تاکید کرد: با ســرد شدن هوا وارد شرایط وارونگی 
)اینورژن( و افزایش آلودگی هوا می شویم و باید در سال های پیش 
رو برای مهار این مشکل اقدام جدی و اساسی شود.وی تاکید کرد: 
موضوع آلودگی هوا و محیط زیست دیگر با برگزاری جلسات حل نمی 
شود و باید فکری نو و ابتکاری خلاقانه داشت. منصوری اظهار داشت: 
اعتقاد قلبی خودم این است که این مشکل اصلی کلانشهر تهران با 
اتحاد، همدلی و پشتکار فراوان قابل مرتفع است. وی افزود: باید همه 
دستگاه های اجرایی از جمله وزارت صنعت، معدن و تجارت و محیط 
زیست و سایر دستگاه های متولی و اجرایی کشور کمک کنند تا پس 
از سال ها مشکلات محیط زیست و آلودگی هوا در تهران کاهش یابد.

ارتباط خوبی با شهردار تهران داریم
استاندار تهران با بیان اینکه ارتباط خوبی با علیرضا زاکانی شهردار 
تهران داریم گفت: در جلسه اخیر با شهردار تهران بر کاهش آلودگی 

هوا تاکید و تصمیماتی گرفته شد که اجرایی و عملیاتی می شود.
به گفته وی، در شرایط کنونی فرصت جلسه گذاشتن و مصوبه دادن 
خشک و خالی نیست و باید کارها را در میدان پیاده کرد.منصوری تاکید 
کرد: در خصوص برقی کردن دیگر ناوگان های حمل و نقل عمومی 
همچون تاکسی بحث های فراوانی وجود دارد که در این زمینه باید با 
اساس نظر کارشناسی اقدام کرد.وی در خصوص ترافیک این روزهای 
پایتخت نیز گفت: زمانی که ظرفیت حمل و نقل عمومی از جمله مترو 
و اتوبوس کافی نباشد شهروندان ترجیح می دهند با خودرو شخصی 
تردد کنند.استاندار تهران تاکید کرد: البته شیوع کرونا نیز مزید بر علت 
شده که شهروندان ترجیح دهند از خودرو شخصی برای رفتن به محل 
کار استفاده کنند.به گفته وی، ناوگان حمل و نقل عمومی باید توسعه 

پیدا کند و دولت سیزدهم و مدیریت شهری جدید بر این نکته مهم 
تاکید دارد. شهردار تهران نیز در تشریح اقدامات خود برای حل معضل 
آلودگی هوا و توسعه حمل و نقل عمومی گفت: برای پایتخت سیستم 

حمل و نقل عمومی ترکیبی را دنبال می کنیم.
علیرضا زاکانی در تشــریح اقدامات فوری خود برای حل 2 چالش 
آلودگی هوا و توسعه حمل و نقل عمومی گفت: باید به سمت سیستم 
حمل و نقل عمومی ترکیبی حرکت کنیم که در آن دوچرخه، موتور، 
تاکسی، مینی باس، اتوبوس و مترو در یک ترکیب مشخص برای 
شهروندان مطلوبیت ایجاد کند. وی افزود: باید این ترکیب در سیستم 
حمل و نقل عمومی ترکیبی آسان و سرعت دسترسی را برای رسیدن 
به مقصد به همراه داشته باشد تا مطلوبیت را برای شهروندان ایجاد 
کند. زاکانی گفت: ما در مجموعه شهرداری تهران تلاش داریم این 

مطلوبیت را ایجاد کنیم البته که کار سختی است.
وی ادامه داد: در کوتاه مدت 600 واگن مترو نیاز به اورهال دارد که 
اگر این کار انجام نشود این واگن ها از رده خارج خواهند شد و از سوی 

دیگر 146 واگن از رده خارج شده که باید بازسازی شود.
زاکانی گفت: به طور قطع این موارد اولویت های اول و جدی کار 
خواهند بود که در حقیقت بهره مندی از ظرفیت ها و زیرساخت های 
موجود است.وی تاکید کرد: باید از کاهش ظرفیت ها جلوگیری کنیم 
و از ســوی دیگر ظرفیت های راکد را به میدان بیاوریم و همچنین 

نوسازی و توسعه واگن ها و خطوط مترو را در دستور کار قرار دهیم.
زاکانی ادامه داد: البته همه این اقدامات به صورت مرحله بندی خواهد 
بــود و همانند این اقدامات برای اتوبــوس، بی ار تی، اتوبوس های 

دوکابین و تاکسی نیز دنبال می شود.
وی اضافه کرد: ما نیازمند چنین سیستمی هستیم که ظرفیت های 
مختلفی را درنظر بگیرد و با ایجاد شرایط منطقی برای جامعه مطلوبیت 
ایجاد کند و به طور قطع تحقق این مهم یک شب روی نخواهد داد.

شهردار تهران خاطرنشان کرد: با تحقق سیستم حمل و نقل ترکیبی 
زمینه ایجاد فرصت هایی برای تنفس و داشتن هوای پاک در شهر 

ایجاد می شود.
معاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری تهران نیز در این باره به 
خبرنگار ایرنا گفت: بر توسعه حمل و نقل عمومی تاکید داریم و این 
کار با همکاری دولت امکان پذیر است.مجتبی شفیعی افزود: بیشترین 
درصد آلودگی هوای تهران مربوط به موتورسیکلت ها و خودروهای 

فرسوده شهر است که در این زمینه باید اقدامات اساسی و راهبردی 
انجام شــود. وی ادامه داد: بر نوسازی و توسعه حمل و نقل عمومی 
پایتخت از جمله تاکسی و اتوبوس تاکید داریم چراکه بخش زیادی از 
ناوگان حمل و نقل عمومی فرسوده است و نیاز به خانه تکانی اساسی 
دارد. معاون شهردار تهران تاکید کرد: با همکاری بانک های عامل 
تلاش داریم با اعتبارات دولتی نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی را 

در چندین مرحله انجام دهیم.
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ نیز در این باره گفت: امروز در حوزه 
حمل و نقل دچار مشکل هستیم و بیشترین آلودگی ها مربوط به حمل 
و نقل و موتور سیکلت ها اســت؛ چراکه سه تا چهار میلیون موتور 
سیکلت داریم که سه برابر بیشتر خودرو سواری آلودگی ایجاد می کنند.

سردار محمدحســین حمیدی با بیان اینکه باید با برنامه ریزی و 
سازکارهای مناسب آلودگی هوا را کاهش دهیم، گفت: امروز ساخت  
و ســازها در تهران باعث ایجاد ترافیک می شود بنابراین سیستم ها 
و سامانه ها باید در اختیار پلیس قرار گیرد تا بتواند نظارتی کامل در 
حوزه های مختلف داشته باشد. وی با اشاره به افزایش واکسیناسیون و 
شلوغی شهر تهران افزود: هنوز به اوج ترافیک نرسیدیم و ترافیک در 

ساعت 21 به بعد کاهش پیدا می کند.
رئیس پلیس راهور پایتخت با اشــاره با افزایش ترافیک در 20 روز 
گذشته گفت: استفاده از سامانه های حمل و نقل عمومی یک سوم 
یعنی حدود 33 درصد کاهش و ترددها در معابر شــهری 37 درصد 
در مقایسه با شرایط قبل از کرونا افزایش یافته است. وی علت این 
موضوع را شرایط کرونایی و تعداد کم اتوبوس ها دانست و گفت: پیشتر 
ســه میلیون نفر از طریق اتوبوس ها جابجا می شدند، اما هم اکنون 
این آمار به یک میلیون نفر کاهش پیدا کرده اســت. رئیس پلیس 
راهور پایتخت افزود: مردم بیشــتر ترغیب شده اند با توجه به اینکه 
فاصله گذاری در اتوبوس ها رعایت نمی شود از خودرو شخصی خود 

استفاده کنند.
سردار حمیدی اظهار داشت: به هر میزان رجوع مردم به وسایل حمل 

و نقل عمومی افزایش پیدا کند شاهد کاهش ترافیک خواهیم بود.
وی با بیان اینکه محدودیت شبانه کرونایی بر ترافیک تاثیر گذاشته 
است، گفت: لغو محدودیت های شبانه تردد، اصلاح ساعت کاری و 
ساعات طرح ترافیک از طرف پلیس به ستاد ملی مقابله با کرونا استانی 
و شورای عالی ترافیک ارایه شده است. سردار حمیدی با بیان اینکه 
ســفرها و ترددها با موتورسیکلت نسبت به ایام پیش از کرونا 10 تا 
15 درصد افزایش داشته است، گفت: سهم تصادفات منجر به فوت 
موتورسیکلت سواران نسبت به مدت مشابه سال گذشته سه درصد 
کاهش داشته است. وی با بیان اینکه تهران در خیلی از مقاطع تبدیل 
به پارکینگ شــده است، گفت: حمل و نقل عمومی، پارکینگ ها و 
کاهش سفرهای ضروری در مجموع یک بسته است که باید در تمام 
این موارد با هدف کاهش ترافیک پایتخت اقداماتی انجام شود.وی با 
بیان اینکه دولت در ادوار گذشــته برای ناوگان حمل و نقل عمومی 
اعتبار لازم را تخصیص نداد، گفت: باید به اقداماتمان سرعت ببخشیم.
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5- متقاضیــان جهــت خریــد اســناد مزایــده از تاریــخ نشــر ایــن آگهــی بــه مــدت ده روز مــی تواننــد در ســاعت اداری بــه امورقراردادهــای ســازمان ســیما، منظــر و فضــای ســبز شــهری 
شــهرداری کــرج مراجعــه نماینــد.

6- محل دریافت اسناد و قبول پیشنهادات: دبیرخانه سازمان میباشد.
7- مهلت ارائه و تحویل اسناد: حداکثر 10 روز کاری از تاریخ درج آگهی و تاریخ بازگشایی پاکات اولین جلسه پس از عودت اسناد میباشد.

8-  داشتن معرفی نامه همراه مهر و امضاء مدیر عامل شرکت یا کانون تبلیغاتی هنگام خرید اسناد مزایده الزامی میباشد.
9- سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مزایده مندرج شده است .

10- مالیات بر ارزش افزوده به عهده مستاجـر بوده و به مبلغ کل قرارداد اضافـه خواهد شد.
11- هزینـه چاپ آگهـی و کارشناسی رسمی دادگستـری به عهده برنـده مزایـده میباشد .

12- از برنــده مزایــده ضمانــت نامــه بانکــی یــا وجــه نقــد واریــزی معــادل 10% مبلــغ پیشــنهادی وی بابــت کل قــرارداد )ســه ســال شمســی( بعــلاوه یــک فقــره چــک معــادل مبلــغ کل 
قــرارداد بابــت ضمانــت تخلیــه اخــذ میگــردد.

13- تاریخ بازگشایی پاکات راس ساعت12مورخ1400/8/22  میباشد.

نوبت دوم

امور قراردادها و روابط عمومی - سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 

در راستای تامین ســرمایه در گردش ایران خودرو و 
زنجیره تامین، تسهیلات شــناور به ارزش 25 هزار 
میلیارد ریال به صورت سالانه در اختیار این خودروساز 

قرار خواهد گرفت.
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو در مراسم امضای این تفاهم 
نامه که در محل ساختمان مرکزی بانک تجارت برگزار شد، با تاکید 
بر نقش اساسی صنعت خودروسازی در اقتصاد کشور، گفت: 13 تا 
20 درصد از ارزش افزوده بخش صنعت متعلق به خودروسازی است 

که در تولید ناخالص داخلی کشور، نقش قابل توجهی ایفا می کند.
فرشاد مقیمی، با اشاره به دستاوردهای ایران خودرو در سال جاری 
و برنامه های توســعه ای در حال اجرا، عنوان کــرد: خودروی تارا 
جدیدترین محصول ایران خودرو است که نسخه دستی آن به بازار 
عرضه شده و اتوماتیک آن نیز در روزهای آینده به بازار عرضه خواهد 
شد. پروژه هایی نظیر محصول کراس اوور K125 و گیربکس شش 
سرعته نیمه اتوماتیک و اتوماتیک نیز از جمله پروژه های در دست 

اقدام این مجموعه است. 
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو با بیان این که تارا و محصولات 
آتی این خودروساز به ویژه محصول کراس اوور K125 که در سال 
آینده به مرحله تولید انبوه می رســد، با برخورداری از استانداردهای 
85 گانه، قابلیت صادرات به کشورهای همسایه و بازارهای اروپایی را 

دارد، یادآور شد: در شش ماهه نخست امسال شاهد رشد 6.5 برابری 
صادرات محصولات ایران خودرو نســبت به مدت مشابه سال 99 
بوده ایم. وی با اشاره به تاکیدات مقام معظم رهبری و رییس جمهور 
محترم مبنی بر حمایت از تولید داخل و نهضت داخلی سازی، بر لزوم 

حمایت مجموعه بانکی کشور از این مهم تاکید کرد.
مقیمی با بیان این که بالغ بر هشت هزار میلیارد تومان پروژه در دست 
اجرا داریم، خاطرنشان کرد: به سرانجام رساندن این پروژه ها، نیازمند 
حمایت مجموعه بانک تجارت است تا به بهترین شکل ممکن به ثمر 
رسیده و در راستای تاکیدات مقام معظم رهبری، از خروج حجم بالای 
ارز از کشور جلوگیری کند. این پروژه ها در کنار داخلی سازی و کمک 

به مجموعه خودروسازان، دارای نرخ بالای بازدهی سرمایه است.

وی با اشاره به همکاری بیش از 60 درصد مجموعه قطعه سازان 
ایران خودرو با بانک تجــارت، گفت: گردش مالی 22 هزار میلیارد 
تومانی در شش ماهه نخســت امسال است، حاصل این همکاری 

گسترده است.
در ادامه، مدیرعامل بانک تجارت، ایران خودرو را از مجموعه های 
معظم و تعیین کننده در صنعت کشور دانست و گفت: بانک تجارت 
از گذشته بانک عامل این خودروساز محسوب می شده و عمر این 
همکاری قریب به 50 سال است. هادی اخلاقی با بیان این که بانک 
تجارت می تواند با توجه به ظرفیت های موجود، در قالب نگاهی ملی، 
از نهضت ساخت داخل ایران خودرو و قطعه سازان و پروژه های مرتبط 
با این امر حمایت کند، اظهار امیدواری کرد: در سطح روابط خارجی و 
صادرات نیز، چه به صورت ارزی و چه به صورت ریالی و شیوه های 

جدید اعطای تسهیلات، یاری گر ایران خودرو باشیم.
وی ضمن بیان این که امیدواریم با امضای این تفاهم نامه، سطح 
همکاری های این دو مجموعه بیش از پیش افزایش یابد، تصریح 
کرد: اگر برند بانک تجارت به عنوان یک پشتیبان و حامی، در کنار 

تولیدات و محصولات ایران خودرو قرار گیرد اقدام ارزشمندی است.
گفتنی است، تفاهم نامه سه جانبه، امروز به امضای مدیرعامل گروه 
صنعتی ایران خودرو، عادل پیرمحمدی مدیرعامل ساپکو و مدیرعامل 

بانک تجارت رسید. 

اختصاص تسهیلات بانک تجارت برای داخلی سازی تولید به ایران خودرو و ساپکو
با امضای تفاهم نامه محقق شد
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